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Sprawa: BR.0003.233.2019

Panie Prezydencie skoro rybnicka uchwała dotycząca obowiązkowego przyłączenia się do sieci ciepłowniczej czy gazowej nie uzyskała
poparcia w Sejmiku oraz pozostałych miastach i gmin w tym Subregionu Zachodniego, proszę uprzejmie o uzasadnienie dlaczego nasze
Miasto Rybnik nie przystępuje do programu PONE ( Program ograniczenia niskiej emisji ). Wyżej wymieniony program realizowany jest przez
prawie wszystkie okoliczne gminy i miasta ( np Wodzisław, Jejkowice, Marklowice, Gorzyce, Radlin itd)
Program ten wspomaga finansowo likwidację kopciuchów w budownictwie indywidualnym z zaciągniętego kredytu w Wojewódzkim Funduszu
Ochrony Środowiska w Katowicach, który jest umarzalny w 35% przy realizacji następnego etapu. Innym samorządom opłaca się stosować ten
program.
W odpowiedzi proszę również uwzględnić argumenty zawarte w stanowisku Śląsko-Dąbrowskiej Solidarności, który domaga się zmian w
programie Czyste Powietrze, szczególnie zapisów dyskryminujących kotły węglowe V klasy spełniające obowiązujące unijne dyrektywy w tym
zakresie. Projekt tego stanowiska został zgłoszony na Wojewódzkiej Radzie Dialogu Społecznego WRDS.( zródło PAP z 10.05.2019 rok).
Realne uwarunkowania uwzględniające ubóstwo energetyczne, możliwości faktycznego wsparcia finansowego (nie wykorzystania w Rybniku
możliwie istniejących funduszy)winne decydować o rozwiązaniach, które będą zwalczały smog na każdym odcinku, a nie wybiórczo lansować
hasło precz z węglem .
 
                                                                   Andrzej Wojaczek
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